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Abstract (en)
In a device (1) for holding bar-shaped workpieces which consists of a base plate (11) provided with clamping means (21), two flexible tongues (24,
25) pivotable in the plane of the base plate (11) are provided as clamping means (21). The tongues (24, 25) are in each case formed by an aperture
(22) made in the base plate (11) and act in pairs on the clamped workpiece. Not only is this holding device (1) of exceptionally simple design and
thus economical to produce, but reliable holding of the workpieces in different vertical positions is also guaranteed. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung (1) zur Halterung stabförmiger Werkstücke, die aus einer mit Spannmitteln (21) versehenen Grundplatte (11) besteht, sind
als Spannmittel (21) zwei in der Ebene der Grundplatte (11) verschwenkbare federnde Zungen (24, 25) vorgesehen, die jeweils durch eine in die
Grundplatte (11) eingearbeitete Durchbrechung (22) gebildet sind und paarweise auf das eingespannte Werkstück einwirken. Diese Haltevorrichtung
(1) ist nicht nur äußerst einfach in ihrer Ausgestaltung und somit wirtschaftlich zu fertigen, sondern es ist auch eine zuverlässige Halterung der
Werkstücke in unterschiedlichen Höhenlagen gewährleistet. <IMAGE>
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